
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Comisiei de ecologie, protec jia mediului 9i igienizare

din data de 27 septembrie 2023, ora 10

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin interrnediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de

25.09.2023 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

CICEALA ANA-MARIA – PRE§EDINTE - prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – prezent

GRAM ANAMARIA ALINA – prezent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

MAXIM MARIUS – CATALIN – prezent

STOICA IOAN A – prezent

COMANICI ANCUTA - SORINA – prezent

Ordinea de zi a comisiei:

58. Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor de Tnchiriere a
utilajelor aflate Tn patrimoniul Administratiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement
Bucure9ti (A.L.P.A.B.), precum 9i a tarifelor pentru serviciile de agrement
prestate 9i utilizarea domeniului public 9i privat aflat in administrarea
A.L.P.A.B.

Doamna Ple9edinte Ciceala Ana Marig

Buna ziua.

Pe ordinea de zi a comisiei de azi, avem un punct, Proiect de
hotarare privind privind aprobarea tarifelor de Tnchiriere a utilajelor aflate
in patrimoniul Administrajiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti
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(A.L.P.A.B.), precum 9i a tarifelor pentru serviciile de agrement prestate
9i utilizarea domeniului public 9i privat aflat Tn administrarea A.L.P.A.B.

Aveji alte propuneri pe ordinea de zi? Daca nu sunt, va propun sa
trecem la votul ordinii de zi 9i apoi sa discutam acest unic proiect.

Asistent comisie

Vrea sa fac precizarea ca sunt 7 din cei 9 consilieri prezenji. Este
cvoru m .

Puteti vota ordinea de zi.

6 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun, multumesc.

Haideji sa Tncepem sa discutam proiectul acesta privind
aprobarea tarifelor de inchiriere a utilajelor aflate in patrimoniul
Administrajiei Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti (A.L.P.A.B.),
precum 9i a tarifelor pentru serviciile de agrement prestate 9i
utilizarea domeniului public 9i privat aflat Tn administrarea
A.L.P.A.B.

vad ca alaturi de noi sunt doamna Simona Popa Pi de la ALPAB
doamna director Bega. Tntrucat proiectul apartine Tn fapt, ALPAB, a fost
Tnaintat de ALPAB ca propunere de modificare, daca puteji doamna
director Bega, sa ne prezentaji proiectul pe scurt.

Doamna Director Bega Corina - ALPAB

Da, sigur. Buna dimineaja, tuturor. Administra jia Lacuri, Parcuri 9i
Agrement Bucure9ti este serviciu public de interes local al Municipiului
Bucure9ti 9i dejine Tn patrimoniu o gama larga de utilaje 9i dispozitive
necesare desfasurarii activitatilor, atat Tn zona de Tntretinere a
patrirnoniului public 9i privat Tn ceea ce prive9te spajiile verzi, cat 9i Tn
ceea ce prive9te ambarcajiunile 9i servicii publice de agrement prin
plimbari 9i traversari cu vapora9e Actualizarea tarifelor cu care noi venim
9i pe care o propunem astazi este Tn legatura cu utilajele aflate Tn
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patrirnoniu ALPAB. De curand, noi am primit Tn administrare o serie de
utilaje de la Compania Municipala de Tntre+inere a Arborilor 9i Spajiilor
Verzi Bucure9ti, odata cu dizolvarea acesteia, cat 9i ambarcajiunile pe
care le avem Tn patrimoniu. Ultima data, ultima majorare a tarifelor a fost
in anul 2019, pentru utilaje ma refer aicea. Ne-am uitat Ia rata inflajiei.
Deci lista pentru utilaje, am vrut s-o am, am cerut actualizarea ei pentru
ca sunt anumite utilaje care Tntre timp sunt uzate fizic 9i moral 9i sunt
depreciate 9i atunci nu mai pot fi parte din lista noastra 9i la lista noastra
se adauga o serie de aparate de utilaje pe care le-am primit de la
Compania Municipala de Tntrejinerea Arborilor.

Ne-am uitat Ia rata inflajiei. in luna martie 2023 a fost de 14,5%
fa}a de maRie 2022, ne-am uitat Ia rata medie a modificarii prejurilor de
consum care a crescut fata de anul 2022 cu 15,3%, am analizat evolutia
ascendenta a salariului minim pe economie de la 2.080 RON la 3.000
RON in perioada 2019 – 2023, care Tnseamna o diferenta pozitiva de
44% 9i ne-am uitat 9i la evolujia ascendenta a pre+ului carburanjilor Tn

perioada 2019 - 2022 de la 3,36 RON/1 motorina fara accize Ia pa 6,47
RON, care Tnseamna o crestere de 92%. De aceea venim astazi Tn fata
voastra cu propunerea sa actualizam tarifele atat pentru utilaje, cat 9i
pentru ambarcajiuni.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc frumos

va rog, domnule Florescu.

Domnul Consilier Florescu Adrian Constantin

in fata voastra, a dumneavoastra, dar nu asta era Tntrebarea
intrebarea e care e gradul de ocupare la utilajele astea? ca noi marim
tarifele, dar sa vedem ce grad de ocupare avem, a9a e negustore9te,
nu?

Doa_mIB Di_@Qr_ 6999 C_;orina -APjB
cand ziceji gradul de ocupare la utilaje, va referiji la aceste utilaje

pe care le-am primit Tn administrare recent de la Compania Municipala
de intretinerea Arborilor?
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Domnul Consilier Florescu Adrian Constantin

Nu. La toate mijloacele fixe Ia care vreji sa mariji tariful. cat la suta
sunt Tnchiriate 'intr-un an?

Doamna Director Bega Corina - ALPAB

in anul 2022 nu am avut nicio Tnchiriere de utilaje.

Domnul Consilier Florescu Adrian Constantin

Credeji ca daca le scumpiji, o sa Tnchiriaji mai multe?

Doamna Director Begg Corina - ALp_AB

Ideea nu era sa luam mai multe, sa Tnchiriem mai multe. Ideea era
sa avem actualizata lista cu aceste tarife Tn cazul Tn care cineva doreste
sa beneficieze, sa beneficieze Tn conditiile in care sa ne aliniem tarifele
la ce se Tntampla Tn pia R, atat pe parte de salarizare, cat 9i de prejurile
carburantilor.

Domnul Consilier Florescu Adrian Constantin

Multumesc.

Domnul Consilier Maxim Marius catalin

imi cer scuze, daca anul trecut nu ati Tnchiriat nimic, pentru ce
mariji prejurile pentru ca nu o sa Tnchiriaji nici anul acesta nimic, nu?

DQamna Director Bega CQ_rina - ALP_AB

Nu putem 9ti, pentru ca anul trecut Tn lista noastra care era valabila
conform ultimului HCGMB, exista un exista un numar mult mai limitat de
utilaje. Acum, odata cu preluarea acestor utilaje de la Compania
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Municipala de Tntrejinere a Arborilor, avem o paleta muit mai larga de
utilaje. Deja sunt cateva administra{ii ale domeniului public de sector
care ne-au contactat Tn legatura cu aceste utilaje, dar noi nu le aveam Tn
lista cu utilajele pe care le putem Tnchiria pentru ca abia le-am primit Tn
admin istra re .

Dogrnna P_re9edinte Cicepla AnaMaria

O.K. Multurnesc.

Daca nu rnai sunt Tntrebari de la colegi, putem vota.

Asistent cornisie

Puteji vota .

5 voturi pentru, 2 abjineri, 1 vot Tmpotriva.

Doa_Furla Pre9edjn je Ciceala ADa Maria

Multumesc.

Avizul este favorabil.

va rnuljumesc colegi pentru participarea la 9edinja de astazi,
precum 9i doarnnelor director de la ALPAB, respectiv DirecTia de Mediu,
de asemenea suportului tehnic de la IT gi domnului secretar. De
asemenea, tuturor celor care poate ne urmaresc live acum §edinta, va
doresc o zi buna si declar sedinta 'inchisa.

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 10,10.

Nota: Consemnarea voturtlor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinla WebEx pe
care s-a desfasurat sedinta.

PRESEDIN TE
CICEALA ANA MARIA

SEGRETAR
Vl§AN HbkIA ALEXANDRU
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